
Zápis z řádného zasedání AS FaVU VUT v Brně 
ze dne 9. května  2007 

 
 

Přítomni:  Petr Dub, DiS., ak. mal. Vladimír Merta,  
  doc. Mgr. Jana Preková, Mgr.Veronika Psotková,  
  prof. ak.mal. Peter Rónai, prof. ak.soch. Tomáš Ruller 
                         prof. PhDr. Jan Sedlák, CSc., ak. mal. Margita Titlová 
Omluveni: prof.ak.mal.Martin Mainer 
Nepřítomni:  
Hosté:               Mgr. Jaroslava Bílá, doc. ak. soch. Michal Gabriel 

 
Program zasedání: 
 
1. Schválení  programu (ak.mal. Merta); 
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT v Brně ze dne 18. 4. 2007  (ak.mal. Merta); 
3.    Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
4.    Projednání a schválení doplňujícího návrhu doc. Gabriela – UR FaVU (ak.mal. Merta); 
5.    Zpráva ze zasedání AS VUT (p. Dub,DiS,  doc. Kvíčala, dr. Spoustová) 
6.    Studentská anketa „Klima na FaVU“ (Mgr. Veronika Psotková) 
7.    Programové prohlášení Studentské komory AS FaVU (p. Dub, DiS) 
8.    Zpráva o hospodaření AS FaVU (Mgr. Bílá); 
9.    Autorská portfolia (ak.mal. Merta) 
10.  Projednání návrhu Komise a agendy (prof. Ruller) 
11.  Zahraniční výjezdy pedagogů (prof. Ruller) 
12.  Schválení proděkanů FaVU (ak.mal. Merta) 
13.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta) 
14.  Různé  
 
 
Ad 1.  Schválení programu (ak.mal. Merta); 
 
Ak.mal. Merta navrhuje změny v programu: - 
bod Schválení rozpočtu vsunout za bod č. 5; místo bodu č. 5 dát bod č. 8 – Zpráva o hospodaření. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Schváleno. 
 
Ad 2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 18. 4. 2007 (ak.mal. Merta); 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad 3.  Zpráva o činnosti FaVU (doc. Gabriel); 
 
Děkan poděkoval ak.mal. Zdařilovi a ak.soch. Buganské za zajištění úklidu na Údolní. Je v plánu přistavení 
dalšího kontejneru na Údolní. 
 
Mgr. Fajnor  informoval AS o návštěvě ELIA: 
 
- po první návštěvě komisaři ELIA nenašli žádné negativní zprávy o FaVU; 
- dle předběžné zprávy od ELIA,  FaVU se ničím neliší od ostatních uměleckých škol        v Evropě; 



- ELIA poukazuje na chybějící  znalost některých pedagogů o Boloňské  deklaraci a Evropském procesu týkající 
se uměleckých škol 
- ELIA bude zpracovávat 2 různé úrovně zpráv – pro interní účely  a veřejnou zprávu , která bude použita jako 
výsledek evaluačního procesu 
- zpráva bude sestavena tak, aby byla použitelná k předložení AS VUT 
 
  
Ad 4.  Projednání a schválení doplňujícího návrhu doc. Gabriela – UR FaVU (ak.mal. Merta);  
 
Senátorům byl děkanem předložen doplňující návrh na složení Umělecké rady FaVU. 
Ak.mal.Merta po dohodě se senátory určil způsob hlasování: pořadové číslo u navrhovaného člena zakroužkovat 
v případě souhlasu, v případě nesouhlasu číslo zakřížkovat, pokud nebude uveden ani jeden ze znaků – hlasování 
bude považováno za zdržení se. Ke každému navrhovanému členovi UR proběhlo hlasování zvlášť.  
 
Na jednání se dostavil prof. Rónai 
 
Hlasování o návrhu čestného člena UR: 
 
Hlasování o návrhu - Mgr. Marek Pokorný 
Pro: 7 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování o návrzích řádných členů UR:  
 
Hlasování o návrhu – PhDr. Vlasta Čiháková 
Pro: 7 
Zdržel se: 0 
Proti: 0 
 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování o návrhu – prof. doc. Ing. Karel Rais, CSc.MBA 
Pro: 6 
Zdržel se: 0 
Proti: 1 
 
Návrh byl přijat. 
 
Ad 5.  Zpráva o hospodaření (Mgr. Bílá); 
 
Pí tajemnice seznámila AS se zprávou o hospodaření za 1. čtvrtletí letošního roku: 
 
Z celkového plánu čerpáno dosud 23,69 %. U některých položek je čerpání vyšší, jedná se o jednorázové čerpání 
u daní a poplatků (98,49 z plánu), poštovné se čerpá zejména během přijímacího řízení (46,66), zákonné sociální 
náklady – příspěvky na stravné (30 %). 
 
Příjmy: tržba z prodeje služeb 7 %. 
 
Ad 6.  Schválení rozpočtu FaVU  2007/2008 (Mgr. Bílá, ak.mal. Merta, prof. Ruller); 
 
Prof. Ruller předložil senátorům zápis z jednání ekonomické komise AS FaVU dne 11. 4. 2007 viz příloha č. 
Prof. Ruller upozorňuje na statut FaVU  část - pravidla hospodaření, kde  z čl. č.  26, odst. 3 vyplývá, že dělení 
fondů je součástí rozpočtu. Jak bude naloženo s investicemi a neinvesticemi bude předloženo ke schválení na 
příštím AS FaVU. 
Dle informace Mgr. Bílé jsou investice jediné finanční prostředky, které lze převést do příštího roku.  
 
Hlasování o rozpočtu FaVU na r. 2007/2008: 



 
Pro: 7 
Zdržel se hlasování: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
 
Ad 7. Zpráva ze zasedání AS VUT (Petr Dub,DiS) 
 
Senát přijal vyjádření P. Duba o zasedání AS VUT. 
 
Ad 8.  Studentská anketa „Klima na FaVU“ (Mgr. Psotková); 
 
Dle informace Mgr.  Psotkové se vyplňování ankety zúčastnilo 43 % studentů. 
Výsledky ankety jsou zveřejněny  na webových stránkách fakulty.  Anketa bude probíhat pravidelně každý rok. 
Zástupci za SK budou prosazovat  návrh,  aby se vyplňování ankety stalo povinnou součástí studia na FaVU. 
Studenti mohou prostřednictví ankety dosáhnout některých změn – např. ve výuce. 
Mezi senátory proběhla diskuse o  povinném vyplňování ankety. Senátoři se přiklánějí k dobrovolnému 
vyplňování ankety. 
V současné době dr. Rozbořil zpracovává anketu na profesionální úrovni. 
 
Na AS se dostavil prof. Sedlák.  
Ze zasedání se vzdálil prof. Rónai.  
 
 
Ad 9.  Programové prohlášení Studentské komory.(Petr Dub, DiS) 
 
Návrh usnesení: 
 
AS FaVU bere na vědomí Programové prohlášení studentské komory. 
 
Hlasování:  
Pro: 7 
Zdržel se hlasování: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad 10.  Autorská portfolia (ak.mal. Merta); 
 
Návrh usnesení: 
 
AS FaVU požaduje vedení FaVU o ujasnění stavu ve věci Směrnice o autorských portfoliích. 
 
Hlasování: 
Pro: 6 
Zdržel se hlasování: 1 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad 11.  Projednání návrhu Komise a agendy (prof. Ruller); 
 
Na AS FaVU byl projednán návrh prof. Rullera o komisích a agendách a po proběhnuté diskusi předkladatel 
stáhnul svůj návrh v plném znění. 
 
Ad 12.  Zahraniční výjezdy pedagogů (prof. Ruller); 
 



Senát projednal otázku zahraničních výjezdů pedagogů. Senát požaduje po ekonomické komisi, aby se zabývala 
problematikou čerpání financí na zahraniční výjezdy pedagogů.  
 
Ad 13. Vyjádření AS k obsazení proděkanů FaVU (ak.mal. Merta); 
 
Senátoři se dohodli vyjádřit se formou hlasování k obsazení proděkanů FaVU. 
Předseda seznámil senátory se způsobem hlasování: pořadové číslo u navrhovaného člena zakroužkovat 
v případě souhlasu, v případě nesouhlasu číslo zakřížkovat, pokud nebude uveden ani jeden ze znaků – hlasování 
bude považováno za zdržení se. Ke každému proděkanovi  proběhlo hlasování zvlášť.  
 
Hlasování – proděkanka Armutidisová: 
Pro: 5 
Zdržel se hlasování: 2 
Proti: 1 
 
Hlasování – proděkan Fajnor: 
Pro: 5 
Zdržel se hlasování: 2 
Proti: 1 
 
Hlasování:  proděkan Ondračka 
Pro: 4 
Zdržel se hlasování: 2 
Proti: 2 
 
Hlasování: proděkan Zdařil 
Pro: 6 
Zdržel se hlasování: 2 
Proti: 0 
 
Ad 14.  Stanovení následujícího termínu zasedání AS FaVU (ak.mal. Merta) 
 
Termín příštího řádného zasedání AS FaVU se stanovuje na 6. 6. 2007 v 10.00 hod.  
 
Hlasování: 
Pro: 8 
Zdržel se hlasování: 0 
Proti: 0 
 
Přijato. 
 
Ad 15.  Různé 
 
Ak. mal. Merta informuje o rezignaci studentky Zuzany Musilové v členství AS FaVU. 
 
Senát se obrací na vedení fakulty se žádostí, aby předseda AS FaVU obdržel všechny důležité podklady a 
výsledné dokumenty týkající se procesu evaluace – ELIA.  
 
 
 
 
 
Zapsala: Chvátalová 
Verifikoval: ak.mal. Vladimír Merta, v.r. 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


